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СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
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до
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ
НА СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ

ДОКЛАД

От: Стефан Марков - общински съветник и Председател на СУСОПФ
Дончо Барбалов - зам.-кмет на CO и управител на СОПФ

Относно: Финансиране на район ,,Надежда“ със средства от Специализирания 
общински приватизационен фонд за реновиране на две спортни площадки на 
територията на района.

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ГЕОРГИЕВ,

На свое заседание, проведено на 02.03.2023 г., Съветът за управление на 
Специализирания общински приватизационен фонд обсъди доклад вх. № СОА23- 
ВК08-1612/26.01.2023 г. от Татяна Георгиева председател на Комисията за децата, 
младежта и спорта и Димитър Димов - кмет на район „Надежда“ за финансиране 
на ремонтни дейности за реновиране на две спортни площадка на територията на 
район „Надежда“ на Столична община /СО/. Вносителите на доклада обръщат 
внимание на осезаемия ръст на строителство в района и увеличаване на броя на 
жителите му, което води до необходимост от осигуряване на допълнителни 
спортни съоръжения, места за отдих и забавление, особено за децата и младежите. 
Реновирането на съществуващи съоръжения ще отговори на потребностите на 
живеещи в района и ще ги насочи към масов и достъпен начин за здравословен
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живот, за създаване на трайни навици за поддържане на физическа култура и 
удоволствие от спорта, като ще допринесе и за обновяване на междусградните 
пространства.

Предлага се реновиране на две спортни площадки, както е описано по-долу.
1. Съществуваща спортна площадка в междублоковото пространство до бл. 435 

в жк. „Надежда 4“.
Спортната площадка е с площ 660 кв. м. и представлява спортно съоръжение 
за футбол, като се нуждае от ремонт на оградата, подмяна на настилката от 
изкуствена трева и подмяна на съоръженията. Приложена е количествено- 
стойностна сметка с описани строително-ремонтни дейности, на стойност 
120 058,06 лв., с включен ДДС.

2. Съществуващо футболно игрище в двора на 101 СУ „Бачо Киро“, с площ 
2420 кв. м. Оградата на съоръжението не може да изпълнява своето 
функционално предназначение - части от нея са отстранени, има разкъсани 
мрежи и стърчащи метални елементи. Нарушена е и целостта на 
фундаментите на оградата, което налага спешно да бъде ремонтирана. 
Настилката на площадката е силно ерозирала, с множество дупки, 
деформации, без очертания и маркировка. В това състояние, съоръжението 
не е подходящо да бъде използвано от учениците в училището, поради което 
се предлага да бъдат извършени строително-ремонтни дейности за подмяна 
на настилката, полагане на маркировка и изграждане на ограда, в 
съответствие с приложена количествено-стойностна сметка, на стойност 188 
903.48 лв. с включен ДДС.

Вносителите отправят предложение до Съвета за управление на СОПФ за 
отпускане на сума, в общ размер 308 961,54 лв. с ДДС /триста и осем хиляди 
деветстотин шестдесет и един лева и 54 ст./, за финансиране на реконструкция и 
ремонт на двете спортни съоръжения. С възстановяването и модернизирането на 
съществуващата спортна инфраструктура ще се създаде благоприятна среда и 
условия за физическа активност, възможности за спорт и отдих на жителите на 
района, както и за подобряване на градската среда.

След обсъждане, СУ СОПФ гласува единодушно решение в подкрепа на 
доклада на председателя па ПК за ДМС и кмета на район „Надежда“ за 
финансиране на ремонт и реконструкция на две спортни площадки в район 
„Надежда“, гр. София.
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Приложения:
1. Доклад вх. № СОА23-ВК08-1612/26.01.2023 г. от Татяна Георгиева - 

председател на ПК за ДМС и Димитър Димов - кмет на район „Надежда“.
2. Количествено-стойностна сметка - 2 броя.
3. Скица на спортна площадка - 2 броя. /
4. Проект на решение.

ПРЕДСЕДАТЕЛ 
НА СУ СОПФ: ...............................

(СТЕ<ЦДН MAPJCpB)
ЗАМ.-КМЕТ НА СС^ОБ/J
УПРАВИТЕЛИ^*4™'-

/ [алов)
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С ТОЛИЧНА ОБШИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
1000 София, ул. Московски № 33, Тел. 93 77 591. Факс 98 70 855, e-mail: info<alsofiacouncil.bg, http:ZAvww.sofiacouncil.bg

ПРОЕКТ!

РЕШЕНИЕ № 
на Столичния общински съвет 

от 2023 година

За; Финансиране на район „Надежда“ със средства от Специализирания 
общински приватизационен фонд за реновиране на две спортни площадки на 
тери торията на района.

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация и чл. 3, ал. 1, т. 2 и т. 3 и чл. 5 от Правилника за 
организация и работа на Специализирания общински приватизационен фонд,

СТОЛИЧНИЯТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

РЕШИ:
1. Финансира район „Надежда“ със средства от Специализирания общински 

приватизационен фонд, напр. „Инвестиции и придобиване на ДМА“, със сума в 
размер до 308 961 лева (триста н осем хиляди деветстотин шестдесет и един 
лева) с ДДС, както следва:

1.1. до 120 058 лева (сто и двадесет хиляди и петдесет и осем лева) с 
ДДС за ремонт и реконструкция на спортна площадка, с площ 660 кв. 
м., разположена в междублоковото пространство до бл. 435 в жк. 
„Надежда 4“.

1.2. до 188 903 лева (сто осемдесет и осем хиляди и деветстотин и три
Докладът и проектът на решение ее издават в 2 (два) оригинални екземпляра - един за адресата и един за У АСО.

Приложенията се сканират
Page 4 of 5



лева) е ДДС за ремонт и реконструкция на футболно игрище, с площ 
2420 кв. м., разположено в двора на 101 СУ „Бачо Киро“, ул. 
„Илинденско въстание“ 36.

2. Разходването на средствата да се извърши при спазване на Закона за 
обществените поръчки и Закона за публичните финанси, като при провеждане 
на процедурите да вземат участие общински съветници от СУСОПФ и 
представители на направление „Обществено строителство“.

3. Бенефициентът - район „Надежда“ контролира строително ремонтните 
дейности, описани вт. 1 от настоящото решение.

4. Район „Надежда“ да представи отчети за усвояването на средствата, както 
следва:

4.1. Тримесечни отчети в направление „Правен и административен 
контрол“, на основание заповед на кмета на Столична община № 
СОА22-РД09-844 от 29.04.2022 г.;

4.2. Годишен отчет в СУСОПФ и дирекция „Финанси“ за усвояването на 
средствата от Фонда.

5. След завършване на обектите и въвеждането им в експлоатация, район 
„Надежда“ да отрази новосъздадените активи в счетоводния баланс на район 
„Надежда“.

Настоящето решение е прието па___заседание на Столичния общински съвет,
проведено на 2023 г., Протокол № от 2023 г. и с
подпечатано с официалния печат на Столичния общински съвет.

Председател на Столичния 
общински съвет: 

Георги Георгиев
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